

إشعار السوق (010) Market Notice

تغيير في معايير اختيار عناصر مؤشر بورصة قطر

Change to QE Index selection criteria

Date:	05/03/2013	التاريخ:
-------	------------	----------

<p>Qatar Exchange hereby informs you as follows:</p> <p>Article 6.2 of the Qatar Exchange Index Methodology and Index Maintenance Document will be amended to read:</p> <p>‘Equities whose minimum individual shareholder ownership limit amount is less than 1% will be excluded from the index selection. Also, equities with an annual share velocity less than 5% will be excluded from the index selection except for the top ten equities ranked according to average daily traded value.</p> <p>Only regular market trades are considered in the velocity review’</p> <p>The change will be effective for a QE index constituent as of next rebalance date (April 1st), and covers both price and total return versions of the index.</p>	<p>تود بورصة قطر إفادتكم علماً بأنه سيتم تعديل المادة (6.2) من قواعد منهجية مؤشر بورصة قطر ليصبح مضمون المادة المذكورة على الشكل الآتي:</p> <p>"يتم استبعاد الأسهم، التي يكون الحد الأدنى لملكية المساهم الفرد فيها أقل من 1%، من عملية اختيار عناصر المؤشر. كما يتم استبعاد الأسهم التي تبلغ نسبة دورانها أقل من 5% من عملية الاختيار، باستثناء الأسهم العشر الأولى المتصدرة بحسب متوسط قيمة التداول اليومي.</p> <p>وتؤخذ فقط بعين الاعتبار الصفقات التي تتم في السوق العادي من أجل مراجعة نسبة دوران الأسهم".</p> <p>كما تجدر الإشارة إلى أنّ هذا التغيير سيكون سارياً على مكونات مؤشر البورصة اعتباراً من تاريخ المراجعة التالي (الأول من أبريل) وسيشمل كلاً من مؤشر الأسعار ومؤشر العائد الإجمالي.</p>
---	--